
      
 
 

   

Notulen MR vergadering       28 juni 2023 

Plaats: op school 
Tijd: 19.30 uur   

1. Post/ingekomen stukken:  geen 
 

2. Schoolgeld ouders/vrijwillige bijdrage (Ruud en Leon van OR sluiten aan) 
Met de komst van de wettelijke vrijwillige ouderbijdrage (ongeveer 2 jaar 
geleden) blijkt dat er steeds meer ouders moeite hebben (financieel of 
principieel) om de vrijwillige ouderbijdrage betalen. Daarnaast moeten 
ouders ook steeds vaker herinnerd worden aan de betaling.  
Het geld wat niet binnenkomt, moet verplicht door de school betaald 
worden en dat gaat uiteindelijk ten koste van de algemene middelen, 
waardoor dat dan niet meer besteed kan worden aan leermiddelen.  
Als dit in dezelfde stijgende lijn doorzet, kan dit er uiteindelijk toe leiden 
dat het schoolreisje / kamp niet meer betaald kan worden.  
Bert geeft aan dat hier vanuit de stichting geen eigen visie/ standpunt voor 
is, de wetgeving wordt gevolgd. Hij geeft aan dit as dinsdag mee te nemen 
naar een plenaire bijeenkomst met andere scholen.  
Leonie onderzoekt, samen met Petra, of er via Parro betaalverzoeken 
gedaan kunnen worden. Dit zou mogelijk gedeeltelijk het (te) laat betalen 
op kunnen lossen en scheelt veel administratieve lasten. Dit zou voor meer 
doeleinden gebruikt kunnen worden (bijv. ook schoolzwemmen) en het 
beperkt de contante geldstroom.  
 

3. Communicatie ouders 
Er wordt gesproken over dat er kinderen uit de klas worden gestuurd. Het 
groepsdoorbroken werken / in groepjes op de gang werken, wordt door 
sommige kinderen beleefd als uit de groep gestuurd worden. Wanneer dit 
onvoldoende uitgelegd wordt, geeft dit onbegrip onder ouders. Daarbij 
speelt tevens dat er verhalen de ronde doen over een aantal ouders die 
besloten hebben hun kinderen naar een andere school te doen. De 
leerkrachten bespreken in het team hoe dit goed te bespreken en uit te 
leggen met de kinderen.  
  



4. Definitieve inspectierapport 
De Keikamp heeft voldoende gescoord op alle onderdelen. Ze krijgen wel 2 
herstelopdrachten mee, waarvoor de inspectie volgend jaar februari 
terugkomt. 
- Didactisch handelen, m.n. ten aanzien van differentiatie in de groep 

zowel aan boven- als onderkant.  
- Burgerschapszin, dit is een landelijk aandachtspunt. In november wordt 

duidelijk aan welke componenten vanuit overheid voldaan moet worden. 
Vanuit stichting wordt ook cursus aangeboden hiervoor.  

Deze aandachtspunten vanuit inspectie zijn meegenomen in het plan van 
aanpak ‘Goed worden, goed blijven’. Dit plan van aanpak wordt gedeeld 
met inspectie om ze mee te nemen in de acties die school uitgezet zijn.  

5. Schoolplein  
Hiervoor is een bijeenkomst geweest, daar is uitgesproken dat het belangrijk 
is dat kinderen meedenken (input geleverd tijdens crea-middagen), het team 
meedenkt én ouders meedenken. Volgende stap is de subsidie aanvragen. 
Richtbedrag is inzichtelijk. Lijst is bekend waar allemaal mogelijkheden zijn, 
(ook navraag bij Dorothé Kreunen doen) en navraag bij gemeente hoe het 
met de grond zit. Aanvraag bij gezonde school is toegekend (€3000, start 
met €1200), daarbij moet aangetoond worden dat de school werkt aan 
duurzaamheid. Daarnaast kunnen we ook beschikken over geld vanuit OR 
wat over was van TSO. Tenslotte nog een idee om in het najaar een  
sponsorloop te organiseren om geld binnen te halen. 
 
Visiedocument, waarin uitgangspunten ‘groener spelen’, ‘duurzaam’ en 
‘onderhoudsvriendelijk’ zijn opgenomen, heeft vertraging opgelopen door 
wegvallen Jolanda. Nu wel in afrondende fase.  
 

6. Formatie 2023-2024 + formatieplan 
Stichting Oponoa heeft De Keikamp gefaciliteerd om in het schooljaar 
2023/2024 met 5 groepen te kunnen werken. Dit is van belang om rust / 
stabiliteit op de school te krijgen, in relatie tot de vele wisselingen de 
afgelopen jaren door zwangerschap- / ouderschapsverlof.  

Er wordt een combi gemaakt van groep 5 en 7 met de basisvakken. Groep 6 
en 8 worden 2 klassen, omdat hier extra ondersteuning voor de kinderen 
nodig is. Daarbij komt dat zowel groep 5 als groep 7 een kleine groep is. Bij de 
zaakvakken (gym, aardrijkskunde etc.) wel de combi 5/6 en 7/8 gehanteerd.   



7. Evaluatie schoolontwikkeling 2022-2023  
Begrijpend lezen, is afgerond en geborgd. Executieve functies loopt volgend 
schooljaar door, het blijkt dat er al best veel spellen in school zijn om hier 
mee te oefenen. Implementatie volgt (hoe in zetten).  
De kwaliteitskaarten zijn geëvalueerd en aangepast. Wordt vanuit de 
stichting mogelijk vervangen voor ‘schoolevaluatie’ (tenzij school zelf de 
kwaliteitskaarten wil behouden).  
Sociaal emotionele ontwikkeling; kindplan-gesprekken, leerling in beeld 
aangeschaft, nieuwe toetsen. Kwink wordt volgend jaar verder 
geïmplementeerd.  
BAS groep; 2 momenten geweest met de andere scholen om informatie en 
kennis te delen over onder andere begrijpend lezen, taakwerk, vernieuwen 
schoolplein. Volgend schooljaar andere vorm geven aan taakwerk.   
Procesgerichte didactiek. Volgend schooljaar een cursus i.r.t. muziek (vanuit 
Culturije).  
Oriëntatie op kleutermethode: Kleuteruniversiteit. Thema’s worden 
afhankelijk van elkaar aangeschaft. Ook leuke vernieuwende thema’s.  
 

8. Schoolontwikkeling 2023-2024 
Het plan van aanpak ‘Goed worden, goed blijven’ hanteren we als het 
schoolontwikkelplan. Daarnaast een aantal extra thema’s die doorlopen 
vanuit huidig schooljaar en het opzetten van een leerlingenraad.  
Het schoolontwikkelplan is onderdeel van de schoolgids (hoofdstuk 7) die 
alle ouders ook kunnen raadplegen.  
 

9. Schoolgids 2023-2024 
Jolanda stuurt deze op, zodat iedereen tekstuele op- en aanmerkingen kan 
maken. Daarna komt deze ook op de website. Omdat de aspecten 
opgenomen zijn in schoolgids, hoeft MR geen jaarverslag meer te maken.   
 

10. Subsidie basisvaardigheden 
Subsidie is niet toegekend aan De Keikamp. Toegekend aan 3 andere 
scholen binnen de stichting (van de 15) die dit beter kunnen benutten. 
 

11. Datum volgende vergadering (nieuwe schooljaar) 11 oktober 19.30 uur 
 

12. Rondvraag 
Informatie over (nieuwe) methodieken delen via informatiebrief i.p.v. een 
ouderavond gezien de minimale belangstelling afgelopen jaar.  



Vraag vanuit Oranjevereniging: vanuit inventarisatie onder inwoners blijkt dat 
er behoefte is aan een kinderactiviteit. Vraag om na te denken over de 
invulling vanuit school / ouderraad, iets dat aansluit bij de kinderen voor groep 
1 t/m 8. Aangegeven wordt dat een Playbackshow / ‘Geesteren got talent’ leuk 
is voor iedereen (mits voldoende tijd om voor te bereiden). Er wordt een 
brainstorm-bijeenkomst georganiseerd om samen na te denken over de 
invulling, organisatie ligt verder bij Oranjevereniging (5-6-7 juli 2024).  

 
 
 
 


